

New arrivals

新品上市

2023.11.06

Malaysia


馬來西亞

French Terry Hoodie

圈織連帽上衣

OC056

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
S, M, L	RM 1,875	2,083
LL	RM 1,940	2,155


 Gray / 灰色

French Terry Sweatpants

圈織長褲

OC058

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	RM 1,390	1,544
LL	RM 1,445	1,605

 Gray / 灰色

Material 材質

Outer Material : Cotton 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 100%

表層: 棉 100%

裏層: 聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 100%



- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- In order to protect your rights to purchase products, newly listed products cannot be exchanged within 30 days. Please pay special attention before purchasing.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 為保障夥伴們購買商品的權益，新上市商品三十日內不得以良品換貨方式換購，請夥伴選購前特別留意。

NI50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL